



International Urban  
Development Association

Association Internationale  
du Développement Urbain

**INTA**

Welcome

Bienvenue

## Join today

### Welcome to INTA

**Approach & areas of action** The reach of INTA covers urban development on all scales. Activities are based on a common principle: integration of the sectoral policies carried by public and private actors. INTA looks at areas such as:

strategic territorial planning // public spaces // urban forms and architecture // innovation and the knowledge economy // mobility and accessibility // local public services // new patterns of production and distribution // creative clusters // economic attractiveness // housing // urban regeneration // heritage and tourism // social inclusion // territorial marketing // local governance // sustainability and energy efficiency // etc.

**Membership benefits** Joining INTA means entering into an international network of high-level urban policy makers, practitioners and thinkers, which will facilitate your access to the most useful contacts, knowledge and know-how in your field. INTA's members co-produce solutions through international and regional exchanges on urban issues that require global attention.

INTA membership offers the opportunity to connect with a cross-sectional network of peers; to give an international visibility to your projects and initiatives, and to access cutting-edge information that will help you to make sound policy choices and provide you with support for strategic debate on the future of urban development.

Membership benefits include considerable discounts to all services and activities proposed by the Association as well as those of partner's organisations: unlimited access to e-library and e-directory, priority participation to World Urban Development Council, peer-to peer advisory panels and brainstorming, visibility in Congress and on communication materials,...

INTA is a global membership association where public and private policy-makers and urban practitioners come together to share knowledge, experience and performing tools for integrated urban development.

## Adhérez maintenant

### Bienvenue à l'INTA

**Approche et champ d'action** Le champ d'action de l'INTA couvre le développement à toutes les échelles territoriales, et se fonde sur un principe qui traverse toutes ses activités, celui de l'intégration des politiques sectorielles mises en œuvre par les secteurs public et privé dans les domaines comme: planification territoriale stratégique // espaces publics // formes urbaines et architecture // innovation et économie de la connaissance // mobilité et accessibilité // services publics locaux // systèmes de production et de distribution // pôles de créativité // logement // renouvellement urbain // marketing territorial // patrimoine et tourisme // attractivité économique // économie sociale et solidaire // gouvernance territoriale // etc.

**Avantages de l'adhésion** Rejoindre l'INTA, c'est entrer dans un réseau international de haut niveau de décideurs et de praticiens de l'urbain qui vous donne un large accès à des contacts, des savoirs et des savoir-faire dans votre propre domaine de compétences.

C'est aussi pour les membres de l'INTA la coproduction au travers de leurs échanges de réponses appropriées aux enjeux globaux. Adhérer à l'INTA, c'est rejoindre un réseau pluridisciplinaire, donner une large visibilité internationale à vos projets et initiatives et accéder à une information de pointe qui vous aidera dans vos choix stratégiques de développement et vous permettra d'anticiper les évolutions et les transformations de l'urbain.

Les membres de l'INTA ont accès privilégié à tous les services et activités que l'association développe ainsi qu'à celles des organisations partenaires: accès illimité à la bibliothèque et au répertoire électronique, participation aux panels d'experts, visibilité dans les congrès et sur les supports de communication, participation au Conseil mondial de développement urbain, panels d'aide à la décision,...

L'INTA est une association internationale de décideurs et de praticiens publics et privés qui partagent connaissances, expériences et savoir-faire pour un développement urbain intégré.

## INTA Activities

### Exchange

- Annual World Congress
- Conferences and seminars
- World Urban Development Council
- Prospective roundtables
- Communities of Competences
- Website with e-library and e-directory

### Service to Members

- Advisory panels of practitioners
- Brainstorm sessions

### Professional skills development

- Master classes
- Crash courses on urban change
- Training seminars
- Summer Course
- Study visits

For more information on INTA,  
please visit our website

## Activités de l'INTA

### Échanges

- Conseil mondial du développement urbain
- Congrès annuel
- Conférences et séminaires
- Tables rondes prospectives
- Communautés de compétences
- Site web, e-bibliothèque et e-annuaire

### Services aux membres

- Panels d'aide à la prise de décisions stratégiques
- Ateliers de prospective urbaine

### Formation professionnelle

- Master classes
- Formation aux changements urbains
- Séminaires de formation
- Ecole d'été
- Visites d'étude

Pour plus d'information sur l'INTA,  
consultez le site web

[www.inta-net.org](http://www.inta-net.org)



International Urban  
Development Association

Association Internationale  
du Développement Urbain

Sponsored by RATP  
Avec le soutien de la RATP



[www.inta-net.org](http://www.inta-net.org)

Toussaintkade 71 2513 CL The Hague, The Netherlands. T. +31 (0)70 324 45 26 F. +31 (0)70 328 07 27 [intainfo@inta-net.org](mailto:intainfo@inta-net.org) [www.inta-net.org](http://www.inta-net.org)